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 : על סדר היום 

 דבר ראש העיר.  .1
 

 אישור לניהול משא ומתן לביטוח אלמנטרי לעיריית יהוד מונוסון.  .2
 
אישור מועצת העיר לנסיעת ראש העיר עם משלחת מתיכון מקיף יהוד לביאליסטוק, בהתאם להזמנת ראש   .3

 העיר ביאליסטוק. 
 
 אישור מועצת העיר למינוי עו"ס יהודית שורק ליועצת ראש העיר לאזרחים וותיקים.  .4
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 פרוטוקול 

. ברוכים הבאים. אנחנו נתחיל לגופו של עניין, ואת דבר 5/23ישיבת מועצה מן המניין את פותחים  יעלה מקליס:
 ראש העיר נעשה בסוף. בסדר?

 . אישור לניהול מו"מ לביטוח אלמנטרי לעיריית יהוד מונוסון    -   2סעיף מס'  

 אישור לניהול מו"מ לביטוח אלמנטרי לעיריית יהוד מונוסון.  יעלה מקליס:

 פה אחד.  שימי בונפיל:

 לא, לא, לא, יש פה בעיה. יצחק לנדר:

מקליס: איילון,    יעלה  הצעות:  שתי  הוגשו  ולמכרז  העירייה,  ביטוחי  לעריכת  פומבי  מכרז  פרסמה  העירייה 
באמצעות כהן גבעון. שתי ההצעות שהוגשו כללו הסתייגויות מהותיות מתנאי   -באמצעות זהבי גונן, והפניקס  

זכייה לשני  -יהמכרז, ובהתאם להמלצת ועדת המכרזים והחלטת ראש העיר, ההצעות נפסלו ונשלחו הודעות א
המציעים. ביטוח הרשויות המקומיות הינו תחום בעייתי כיום לנוכח ריבוי תביעות נזיקין נגד רשויות מקומיות. 
באופן קבוע קיימת בשנים האחרונות עלייה בהשתתפות העצמית, שאותה נדרשות הרשויות לשלם. מסיבות אלו, 

ח'    22עיר לאשר ניהול מו"מ, וזאת בהתאם לתקנה  עריכת מכרז חדש לא תביא תועלת, ולכן מתבקשת מועצת ה
)מכרזים(, תשמ"ח   העיריות  צריכה 1987-לתקנות  לתקנה הנ"ל, ההחלטה  בסיס המכרז שפורסם. בהתאם  על   ,

להתקבל על ידי רוב חברי מועצת עיר. הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת לנהל מו"מ לביטוחי העירייה בהתאם  
 . 1987-)מכרזים(, תשמ"ח  ח' לתקנות העיריות  22לתקנה 

שאלה לפני הכול. על איזה נושאים זה נפל, ומה בעצם, איך יהיה עכשיו הנושא הזה מבחינת מכרזים,   יצחק לנדר:
 או לא מכרזים?

 

אנחנו פרסמנו מכרז. יש, הרשויות עכשיו ממש מנסות להימנע מפרסומי מכרז בענייני ביטוח, כי יש    רוני חלמיש:
ה בעיקר בגלל ההצפות וההשתתפויות העצמיות, שעלו בצורה מטורפת בשנים האחרונות, של בלגן גדול מאוד. ז

כלל הרשויות. היו גם פרסומים בעיתון על זה, שיש רק חברה אחת, ועכשיו אולי עוד חברה אחת שנכנסת. יש  
אלף שקל,    10  מאוד רצינית, וכולם יודעים את זה. זה הגיע לזה שההשתתפויות העצמיות היו בעבר-בעיה מאוד

אלף שקל. יש ויכוחים גדולים לגבי על מה חל הביטוח, למשל   250אלף שקל,    100אלף שקל,    50אלף שקל,    20
אני אתן לך דוגמה. פעם היה למשל שאם היה אירוע הצפה אחד, זה היה אירוע ביטוחי. היום הם מנסים לכוון  

המון ויכוחים איתם. כמעט בכל המכרזים שהרשויות  -ן שאפילו אם יש רכב אחד, זה יהיה האירוע הביטוחי. יש המו
מפרסמות הן משתדלות לגרור את זה עד הקצה ולא לפרסם, וכל הרשויות נותנות כל מיני הסתייגויות היום לגבי  
האחריות, לגבי ההשתתפויות העצמיות, לגבי על מה חל ועל מה לא חל. לכן קודם כל, דרך המלך זה שאנחנו  

ההסתייגויות, כי מכרז הם צריכים לקבל כמו שאנחנו מפרסמים, ואז לנהל מו"מ. אני אתן לך   צריכים לפסול בגלל
 מיליון שקל. 3הצעה אחת הייתה מעל מיליון שקל והצעה אחת הייתה מעל  -דוגמה פה, ההבדל בעלות הפרמיה 

 מה אתה אומר. יצחק לנדר:

לה שיהיו הסתייגויות, אבל אין לנו ברירה כי  אלה שתי ההצעות שהוגשו. היה ברור לנו מלכתחי  רוני חלמיש:
המכרז הקודם נגרר. גררנו אותו עד כמה שאנחנו יכולים, כולל עוד חודשיים ארכה. וזהו, אין ברירה אחרת. זאת  

  3-אומרת, אין לך מה לעשות, רק לנסות לנהל מו"מ. ברור שנשתדל יותר להתקרב לכיוון המיליון שקל ולא ל
 מיליון שקל.

 

 טוב. עוד הערות? הסתייגויות? יעלה מקליס:

לא, אני הצעתי להוציא עוד מכרז, להציע עוד מכרז, אבל ההשתתפות העצמית של מיליון שקל הוא    ויקטור ג'נח:
 לאן אנחנו נוכל להגיע? שא ומתן,נראה לי אבסורד. גם אם נשב איתם למ

 נו הולכים להגיע לשם. זה לא כזה אבסורד, כי אנחנו כבר יודעים שאנח רוני חלמיש:

 - אבל ויקטור ג'נח:

 זו עלות הפרמיה, זה לא, אתה לא מדבר על השתתפות עצמית. רוני חלמיש:

 זו לא השתתפות עצמית. גיל סימנהויז:
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 אבל הייתה גם ההשתתפות העצמית שם. ויקטור ג'נח:

 אלף שקל. 250-השתתפות עצמית גם, אבל זה מגיע ל רוני חלמיש:

 אלף. 70-יופי, על כל מה? על כל רכב שעולה מ ויקטור ג'נח:

 -אז למעשה בסוף רוני חלמיש:

 -למעשה שום רכב ויקטור ג'נח:

 -אבל צריך לעבור יעלה מקליס:

זו הבעיה. הבעיה היא שזה ביטוח של    רוני חלמיש: נכון, אבל בסוף יש לך ביטוח, בסוף יש לך קטסטרופות, 
 בני ברק החליטה לא לעשות ביטוח.קטסטרופות. אני אתן לך דוגמה. עיריית 

 נכון, גם ראשון לא עשתה. ויקטור ג'נח:

מיליון שקל,    8,  7,  6נכון, אבל עיריית בני ברק, אחרי שבועיים נשרף לה בית ספר, ויש לה חובות של    רוני חלמיש:
 שלא יודעים מה לעשות איתם. 

 בקטנה, לוקחים ממונוסון, מה הבעיה?  שימי בונפיל:

 זו בדיוק הבעיה. רוני חלמיש:

 אבל בכל מקרה צריך לאשר את זה במועצה, את ההצעה. יעלה מקליס:

 - אתה לא יכול, לא, קודם כל צריך לאשר את המו"מ, ואחרי זה :גל לניאדו 

 צריך לבוא לפה עוד פעם למועצה.  יעלה מקליס:

יכולים לעשות משהו אחר, ויקטור, יותר פשוט. נגמור את זה ונביא את זה לוועדת    יודע מה? אנחנו  רוני חלמיש:
 כמו בדרך המלך. בסדר?, נדווח לכם ותאשרו את זה בוועדת מכרזים המשא ומתן, תוצאותמכרזים, את 

 טוב, בסדר.  ויקטור ג'נח:

 זה הכי הגיוני. חשבתי שזה מה שיקרה בלי שתגיד את זה.  אתי פרץ:

 בסדר.  :רוני חלמיש 

 לא?  אתי פרץ:

 כמה בסך הכול, איפה גל? כמה בסך הכול אנחנו משלמים בשנה לחברת הביטוח? ויקטור ג'נח:

 מיליון וחצי שקל. גל לניאדו:

 כמה?  ויקטור ג'נח:

 בסביבות מיליון וחצי שקל. גל לניאדו:

 מיליון וחצי שקל בכל שנה?  ויקטור ג'נח:

 פרמיה. פרמיה.  גל לניאדו:

 פרמיה, ברור.  נח:ויקטור ג' 

 והשתתפות עצמית? אורי שנהר:

 עוד סדר גודל של מיליון שקל. גל לניאדו:

 . 3-2עוד  ויקטור ג'נח:

 -היה הרבה פחות, היה חצי מיליון גל לניאדו:

 - אלף שקל 20היה הרבה פחות כי היה  רוני חלמיש:

 זה עולה ויורד לפי הסיפורים. אורי שנהר:

 לא עולה ויורד. גל לניאדו:
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 הרי מה קורה? ויקטור ג'נח:

 -תיאורטית אם לא קורה כלום, אז אורי שנהר:

לא. השנה למשל, סליחה שאני מתפרץ, השנה למשל היה מצוין מבחינת זה שלא היו הצפות. גם לא   רוני חלמיש:
 - היה כל כך הרבה גשם

 לא היו הצפות. ויקטור ג'נח:

 השנים. 3-אבל זה לא נכנס עדיין ב רוני חלמיש:

 למה לא היו הצפות? ויקטור ג'נח:

 כמו בכנסת.  יוסי חזן:

 -ה מאודגם בגלל עבודה יפ רוני חלמיש:

 שלנו, של איכות הסביבה. מה. מה חשבתם?  ויקטור ג'נח:

 נכון, נכון. נכון. רוני חלמיש:

 השאלה היא כזאת. אם הולכות בהצפה חמש מכוניות, זה כללית? ויקטור ג'נח:

 . ננהל מו"מ ונביא לכם את התוצאות.אאז, פעם זה היה כללי, היום הם מתעקשים של  רוני חלמיש:

אז זהו, אנחנו צריכים להגיע שגם אם ילכו חמש, אז חמש, הם רוצים, והם ייקחו את הזול ביניהם.    ג'נח:ויקטור  
 , הזול מביניהם. 1פלוס  1 - אתה יודע, כמו בסופר 

 אנחנו מודעים לבעיות. ננהל מו"מ ונביא את זה לוועדת מכרזים. רוני חלמיש:

 א. אוקיי, בסדר. תביאו. הלאה, סעיף הב ויקטור ג'נח:

 טוב, אז הצבעה. מי בעד?  יעלה מקליס:

 אין, אין כבר הצבעות היום. יאללה, עזבי.  ויקטור ג'נח:

 פה אחד?  יעלה מקליס:
 

 : צבעה ה 

 פה אחד.   - בעד  

 

אישור מועצת העיר לנסיעת ראש העיר עם משלחת מתיכון מקיף יהוד לביאלסטוק,    -   3סעיף  מס'  
   . בהתאם להזמנת ראש עיריית ביאליסטוק 

אישור מועצת העיר לנסיעת ראש העיר עם משלחת מתיכון מקיף יהוד לביאלסטוק, בהתאם להזמנת    יעלה מקליס:
. ראש עיריית ביאליסטוק הזמין אותי להצטרף למשלחת בנות ובני נוער היוצאים ויוצאות ראש עיריית ביאליסטוק

טקס   לקיים  וכן  המקומי,  התיכון  תלמידי  עם  מפגש  עם  בביאליסטוק  לימודי  סיור  ולקיים  יהוד,  מקיף  מתיכון 
יסה בלבד, ע"ס  באנדרטה בעיר. עיריית ביאליסטוק תישא בעלויות האירוח, והעירייה נדרשת לשאת בעלויות הט

כדי להיות בטוחים. העלות   13-17.4, אז בואו נגיד  14-17-, ונדמה לי שזה ה13-16דולר. מועדי הטיסה:    500
 מתוקצבת בתקציב העירייה ואין צורך באישור תקציבי, אלא באישור הנסיעה.

 - שלא תתחילי. Wizz-כן? ב,  Wizz-תזמיני ב ויקטור ג'נח:

 . LOT-זה ב באמת. LOT, LOT יעלה מקליס:

 .50 מזוודה עלתה, ה 40דולר. הטיסה עלתה  50רק על המזוודה לקחו לי  , Wizz-אני הזמנתי ב ויקטור ג'נח:

 

ח' לתקנות העיריות  22לנהל מו"מ לביטוחי העירייה בהתאם לתקנה פה אחד, ועצת העיר מאשרת : מהחלטה
 .1987-)מכרזים(, תשמ"ח 
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 טוב. מי בעד? יעלה מקליס:

 -רגע, רגע, מה זו המשלחת? אני לא אורי שנהר:

 - 15יוצאים  יעלה מקליס:

 לא, אני מכיר את זה. איזו משלחת? חידשו את המשלחות? אורי שנהר:

 ילדים.  15לא, משלחת של  יעלה מקליס:

 אוקיי.  אורי שנהר:

 לא כל המשלחת. יעלה מקליס:

 -זו לא הנסיעה אורי שנהר:

 - לא, לא, לא, לא. זו משלחת יעלה מקליס:

 היא לא חודשה.  אורי שנהר:

כן. אבל זה בעקבות המשלחות, שבעצם לא יוצאת אינטראקציה עם הילדים מחו"ל, כי המשלחות   יעלה מקליס:
הן גדולות, והשב"כ, המוסד וכולי שומרים עליהם בנפרד מכל גורם מקומי. אז סופסוף יצא שנוצר קשר עם התיכון  

במסגרת   ,הנוער בביאליסטוקבביאליסטוק, ובעצם מדובר פה בחילופי נוער והיכרויות בין בני הנוער שלנו לבני  
 הערים האחיות, תאומות.

 וסגרנו את הסיפור. "אל מלא רחמים" נביא לך גם הקלטה של שימי בונפיל:

 אוקיי, טוב. האם, שימי, אתה רומז שאתה רוצה לנסוע? יעלה מקליס:

 אני המלצתי דווקא על אתי.  שימי בונפיל:

 כן, אבל היא אמרה שבגלל שזה בשבת, זה לא. יעלה מקליס:

שעות לרוץ ליהנות. שישי, שבת    72שישי, שבת, ראשון. בטירונות לא עשיתי ככה. אין לי בעיה עם    אתי פרץ:
 ולחזור בראשון? מה עשיתי לך?

 דולר.  500אני צריכה לצאת על  יעלה מקליס:

 יעלה מקליס יצאה מאולם הישיבות 

 -עת החלטה. מועצת העיר מאשרת נסיעת ראש העיר לביאלסטוק כחלק ממשלחתטוב, הצ גיל סימנהויז:

 . Nextפה אחד.  שימי בונפיל:

 של תיכון מקיף יהוד. גיל סימנהויז:

 פה אחד.  אתי פרץ:

 מחר בפייסבוק, תראו הם יעשו. ויקטור ג'נח:

 כבר התחיל בפייסבוק, זה כבר לפני עשר דקות בפייסבוק. אתי פרץ:

 מה כתוב שם? שימי בונפיל:

 שהיא נוסעת.  ויקטור ג'נח:

 אז מה? שתיסע. שימי בונפיל:

 אולם הישיבות ל   נכנסה יעלה מקליס  

 זה כבר בפייסבוק מופיע שאת נוסעת על חשבון המדינה.  אושר, אבל ויקטור ג'נח:
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 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 

 

 . אישור מועצת העיר למינוי עו"ס יהודית שורק ליועצת ראש העיר לאזרחים ותיקים   -   4סעיף מס'  

סימנהויז: ותיקים  -  4סעיף    גיל  לאזרחים  העיר  ראש  ליועצת  שורק  יהודית  עו"ס  למינוי  העיר  מועצת   .אישור 
לסעיף   הוותיקים, תש"ן    7בהתאם  עובד 1989ב' לחוק האזרחים  עובדיה  למנות מקרב  כל רשות מקומית  על   ,

כמנהלת  בעירייה  מועסקת  שורק  יהודית  ותיקים.  לאזרחים  כיועץ  שישמש  לפחות,  מחלקה  מנהל  של  במעמד 
שנים בתחום ובעלת ידע רב, ולכן מבקשת העירייה למנות אותה  -חלקת אזרחים ותיקים. היא בעלת ניסיון רבמ

לתפקיד זה במקום הגברת טליה יצחקי, שסיימה את עבודתה בעירייה. אני מבקש מיהודית שתבוא ותציג קצת את  
 עצמה וגם את הצוות המקצועי.

 אנחנו מבינים. גם בעברית אנחנו מבינים. את יכולה לדבר גם בטורקית,  שימי בונפיל:

 מה, היא טורקייה? ויקטור ג'נח:

 כן.  שימי בונפיל:

 אני גרה ביהוד.  1972-עליתי יחד עם הוריי ואחי. מ 1972עולה ותיקה. בשנת  ,אני תושבת יהוד יהודית שורק:

 מאיפה עלית?  ויקטור ג'נח:

 מטורקיה.  יהודית שורק:

 איפה?  ויקטור ג'נח:

 מאיזמיר. מאיפה האדון? יהודית שורק:

 אשתי הייתה טורקייה. פעם בשנה היינו באיזמיר. ויקטור ג'נח:

 אז לא, אימא מאיזמיר ואבא מאיסטנבול. סליחה, ההפך. יהודית שורק:

 ההפך, גם אצלנו זה ככה.  שימי בונפיל:

חזרתי ליהוד עם בעלי ושני ילדים, אחרי שירות של שנתיים בארצות הברית, כשלפני  1999ומשנת  יהודית שורק:
ועבדתי שם  ,  זה סיימתי תואר ראשון ושני בעבודה סוציאלית עבדתי בירושלים. היינו שנתיים בארצות הברית 

זה מנהלת מרכז יום לקשיש  הייתי עובדת סוציאלית ואחרי    ,בקונסוליה הישראלית בפילדלפיה. מאז שחזרנו ליהוד
זה ברמת השרון. כל הזמן הזה   ואחרי  ביהוד. לפני שבע שנים סיימתי את עבודתי כאן, עברתי לעבוד ברעננה 

 שנה בתחום אזרחים ותיקים. 30בתחום של אזרחים ותיקים, אז ככה שיש לי ותק של משהו כמו 

 בהצלחה.  אתי פרץ:

 ריכה לצאת. שאלות? טוב, יהודית, את צ גיל סימנהויז:

 יהודית שורק יצאה מאולם הישיבות. 

, של תיכון מקיף יהוד נסיעת ראש העיר לביאלסטוק כחלק ממשלחתפה אחד,  ועצת העיר מאשרת : מהחלטה
 בהתאם להזמנת ראש העיר ביאליסטוק.
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 עוד מישהו רוצה להצטרף לסיור לביאלסטוק? מישהו רוצה להצטרף לסיור לביאלסטוק? יעלה מקליס:

 יש קזינו? ויקטור ג'נח:

 או בקפריסין. , אתה בכלל בטורקיה, אז בוא יעלה מקליס:

 ניפגש בשדה.  ויקטור ג'נח:

רציתי נורא לנסוע, אבל זה שישי שבת. טסים בשישי בבוקר וחוזרים בראשון בצוהריים. מה אני הולכת    אתי פרץ:
 לעשות שם?

 תתפללי שם בביאליסטוק. תעשי שם קבלת שבת. שימי בונפיל:

 זה נורא מרגש, אבל הם יהיו בתנועה. אני לא יכולה. אתי פרץ:

 -רק לסגור את הנושא של גיל סימנהויז:

תחשבו על זה. אולי מישהו רוצה להצטרף. אולי חיים. אתה רוצה להצטרף? גם אתה שומר שבת,    ס:יעלה מקלי 
 כן.

 יובב רוצה לנסוע. ויקטור ג'נח:

 זה גם נורא מסוכן שטיסה יוצאת ביום שישי. אם יש עיכוב, משהו, אנחנו בבעיה. אתי פרץ:

 ף.טוב, תעדכנו את ראש העיר אם מישהו רוצה להצטר שימי בונפיל:

 לא, אנחנו מפרגנים לך, תיסעי. אתי פרץ:

 לא, צריך לאשר. יעלה מקליס:

 אז אנחנו מאשרים. שימי בונפיל:

 .13-אני חוזר מחו"ל בדיוק ב יצחק לנדר:

. הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת את מינוי עו"ס יהודית שורק כיועצת לראש  4לגבי סעיף    גיל סימנהויז:
 מי בעד?העיר בנושא אזרחים ותיקים.  

 ברכה והצלחה.  שימי בונפיל:
 

 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 

 .14-רגע, אני אגיד לכם. נוסעים ב יעלה מקליס:

 ביום שישי נוסעים, בראשון חוזרים. אתי פרץ:

 

 מינוי עו"ס יהודית שורק כיועצת לראש העיר בנושא אזרחים ותיקים. פה אחד,  ועצת העיר מאשרת מ: החלטה
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 . איציק, אתה יכול לנסוע. 14-ב ,כן יעלה מקליס:

 אני יכול לתת לך תשובה על זה?  יצחק לנדר:

 . אולם הישיבות יהודית שורק נכנסה ל 

 אנחנו נאחל הצלחה ליהודית בתפקידה. גיל סימנהויז:

 בהצלחה, יהודית.  יוסי חזן:

 יהודית, בהצלחה. יעלה מקליס:

 בהצלחה.  אתי פרץ:

אז רגע. אז חבר המועצה רוצה אולי להצטרף לטיול של ראש העיר, אז בואו נצביע בכל מקרה על    שימי בונפיל:
 התקציב הזה.

 אז כן? יוסי חזן:

 יכול להיות שאני אצטרף, אני אתן תשובה על זה. יצחק לנדר:

 -אנחנו רק צריכים לאשר את הנסיעה, לא את התקציב. התקציב מתוקצב בסעיף העירייה גיל סימנהויז:

 אז אנחנו גם מאשרים הצטרפות של חבר מועצה. שימי בונפיל:

 . business class-הוא טס רק אם זה ב :בני רזניק 

 אם יש כרטיסים, כמובן. צריך לראות  יעלה מקליס:

 את מי? את לנדר? גיל סימנהויז:

 אני אבדוק את הנושא ואני אתן תשובה.  יצחק לנדר:

 אז אני מציע שנאשר גם, ומקסימום לא ייסע.  גיל סימנהויז:

 בואו נאשר גם את איציק לנדר. יוסי חזן:

 - יאללה, מאשרים גם את חבר המועצה שימי בונפיל:

 צאת או לעשות ככה? אני צריך ל יצחק לנדר:

 -3אז לגבי סעיף  גיל סימנהויז:

 אני לא יודעת כמה יהיה כרטיס עכשיו.  יעלה מקליס:

 איך אתם אוהבים להאריך את המועצה. אתי פרץ:

 אולי נעשה אישור שיהיה שפיל, גיל. גל לניאדו:

אני מציעה לאשר בלי מספר. להגיד שאיציק לנדר, במקרה שירצה לנסוע, יצטרף. עלויות הכרטיס    יעלה מקליס:
 כמו שלי. , LOTעל חשבון העירייה, וכמובן שאנחנו נשתדל שזה יהיה 
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 . Wizz ויקטור ג'נח:

 על. -הוא יכול להשיג מחיר זול באל יעלה מקליס:

ר וחבר המועצה יצחק לנדר למשלחת בתיכון  אישור מועצת העיר לנסיעת ראש העי   -   3המשך סעיף  
 . מקיף יהוד לביאלסטוק, בהתאם להזמנת ראש העיר ביאליסטוק 

 

בהסכמה כמובן    -, אישור מועצת העיר  3רגע, צריך לאשר. אז אישור מועצת העיר, אני חוזר לסעיף    גיל סימנהויז:
משלחת  עם  אישור מועצת העיר לנסיעת ראש העיר וחבר המועצה יצחק לנדר    ,של כל חברי המועצה שנמצאים כאן

הכרטיס  מ עלות  ביאליסטוק.  העיר  ראש  להזמנת  בהתאם  לביאלסטוק,  יהוד  מקיף  להשתנות.  תיכון  עשויה 
 .14-17.4התאריכים: 

 -או משהו, שיהיה לו את השפיל של ה 13-טוב, אבל אם הוא יצטרך לנסוע ב יעלה מקליס:

 דולר. "עלות הכרטיסים". 500-בסדר, אז "עלות הכרטיסים", לא צריך לקבע את ה גל לניאדו:

 פה אחד.  שימי בונפיל:

 כן, פה אחד. יוסי חזן:

 האירוח היא על חשבון עיריית ביאליסטוק.עלות  גיל סימנהויז:
 

 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 
 

 

 . דבר ראש העיר והרמת כוסית  -   1מס'   ף סעי 
 

 רגע. דבר ראש העיר והרמת כוסית. יעלה מקליס:

 זהו, לסגור את הטאבלטים? יוסי חזן:

 כן.  יעלה מקליס:

 ?-ההיא עוד בחוץ או שאתם צריכים יצחק לנדר:

 לא, החזרנו אותה והוצאנו. גיל סימנהויז:

 אם אתי לא תפריע לי. ,טוב, אז כמה עדכונים של השבועיים האחרונים יעלה מקליס:

 אפילו. "שלום"את לא אמרת  אתי פרץ:

 ."שלום". את היית עסוקה עם הטאבלט, זה היה יותר חשוב מלהגיד לי "שלום" יעלה מקליס:

 לא לקחתי אפילו.  אתי פרץ:

 טוב.  יעלה מקליס:

 - בת שאם היא לא תחזיר, היא תשלם. אמרתילמה היא לא לקחה? היא חוש ויקטור ג'נח:

 לא חושבת, מה אני צריכה לקחת אחריות. אתי פרץ:

 טוב. אז כמה עדכונים חשובים.   יעלה מקליס:
 

נסיעת ראש העיר וחבר המועצה יצחק לנדר למשלחת בתיכון מקיף פה אחד,  ועצת העיר מאשרת מ: החלטה
 יהוד לביאלסטוק, בהתאם להזמנת ראש העיר ביאליסטוק. עלות הכרטיס עשויה להשתנות.

 .14-17.4התאריכים: 
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מוהליבר- ינוי פ  מתחם  האדריכלי    -   בינוי  והעיצוב  הבנייה  הפיתוח,  תוכנית  את  שעבר  בשבוע  אישרנו  מתקדם. 
הבניינים   נראים  איך  מתארת  שבעצם  ועיצוב,  בינוי  פיתוח,  תוכנית  המתחמים.  כל ששת  של  את    - במוהליבר, 

התת החניות  את  השכונתי,  הפארק  את  הרחוב,  עם  הקישור  את  האשפה  -החזות,  פינוי  מערכת  את  קרקעיות, 
טית וכולי. היזמים עכשיו צריכים להשלים את כל התנאים בהחלטות, כל אחד עם המתחם שלו. יש בעצם  הפנאומ

  1-2  ,3-4,  של אדריכל רן בלנדר  5מתחם  -תת",  אקרו" של חברת    6מתחם  -שלוש תוכניות. תוכנית אחת של תת
ם, כל אחת עם התנאים שלה. של קיקה בראז. שלוש התוכניות האלה הוצגו לוועדה, והוועדה אישרה אותן בתנאי

אנחנו מצפים שהיזמים ישלימו את התנאים כדי שיוכלו להוציא אישור לתוכניות. במקביל מתקדם הסכם הפיתוח  
בין הצדדים, וברגע שכל יזם בפני עצמו יגמור את התהליך של תוכנית הפיתוח, בינוי ועיצוב אדריכלי, הוא יוכל  

 להגיש בקשה להיתר בנייה.  
 

שדרגנו וחנכנו את גינת רבין המשודרגת, כולל כל הדברים החדשים שיש בה, כולל נדנדות ומתקנים   -  ןגינת רבי 
 לילדים קטנים. 

 

שבוע התחלנו בחידוש של רחוב ויצמן. מדובר בעבודה שתיערך מספר חודשים ותתבצע במקטעים  ה  -  רח' ויצמן
 הנוחות למשתמשים בדרך. -כדי לצמצם ככל האפשר את איב

 סיימנו את החידוש של רחוב רמב"ם והתחלנו את רחוב נרקיס. -רח' רמב"ם 
 

 סיימנו היום.  גיל סימנהויז:

 סיימנו, אוקיי.  יעלה מקליס:

יחד עם הוועד שלהם, הנציגות, יתחדש בתאורה דקורטיבית בצבעים של כחול ולבן לכבוד יום      -  מתחם אשכנזי
 העצמאות. 

, מדובר  "יקיר העיר"אתם מוזמנים, כל אחד מוזמן להגיש מועמדות. לפי התקנון של    4/5-עד ה  -  "יקיר העיר " 
לפחות שתרמו תרומה משמעותית לעיר או לחברה בכלל. הטופס והכול נמצא ברשתות החברתיות ובאתר    70בבני  

 העירייה. 

את אירועי חודש האישה חגגנו בכיף בכל מיני פעילויות. בין היתר, יום שישי של כיף עם קפה,    -  חודש האישה
ופעילות ספ בייבי במרכז התחל"ה,  -ורטיבית. מפגש הבוקר בזומבהבר שייקים, ארוחת בוקר, מתחם מסאז'ים 

, עם ההורים והסבים ועם 3המרכז לגיל הרך. הדרכת תנועה וחברה לגיל הרך לטובת פעוטות בגילים לידה עד  
וקואורדינציה,   ריכוז  אסטרטגיה,  שדורש  משחק  שלנו.  העירוני  במועדון  נערך  לנשים  פטאנק  טורניר  מדריכה. 

יל השלישי ליהנות מהספורט הזה. זה רק חלק מהפעילויות, היו עוד הרבה פעילויות. עשינו  ועודדנו את הנשים בג
 את יום האישה הבינלאומי לחודש האישה ביהוד מונוסון.  

  75קיימנו לפני שבועיים כמיטב המסורת. התחלנו את זה בשנה שעברה, והפעם בסימן    -  חידון התנ"ך העירוני
ספר היסודיים התחרו על התואר של חתן התנ"ך או כלת התנ"ך, וזכה בו ינון  נציגים מבתי ה  10שנה למדינה.  

, ובמקום השלישי ינאי נגר מבית  "היובל"במקום השני הייתה ליבי צור מבית ספר  ",  במעלה"משיח מבית ספר  
 . היה מרגש, היה יפה, היה ערכי, והייתה התלהבות גדולה של ההורים ושל הצוות בקהל.  "במעלה"ספר 

הרבה אלופים שהגיעו להישגים מרשימים. יש לנו מדליית -אני שמחה לבשר שיש לנו הרבה  -  ויות ספורטתחר 
ארד בגביע העולם בטאיקוונדו, יש לנו אליפות ישראל בבדמינטון, מקום שלישי. יש לנו גם מקום ראשון. באליפות 

גם אלופים   לנו  יש  ג'יטסו בצרפת  ואור    -ג'יו  חר. בדמינטון. בסוף השבוע האחרון  בואלמאיה שלו, לאון כהן 
וכולנו   הקבוצתי,  ובספורט  היחידני  בספורט  הישגים  הרבה  עוד  יש  גדולה.  גאווה  הביאה  שלנו  הנוער  נבחרת 

 מחזיקים אצבעות לנערים והנערות שלנו, שייסעו כמועדון לתחרות הבינלאומית בפראג.  

באליפות המדינה, והם נוסעים ליוסטון לאליפות    זכתה,  FRC-אני גאה לומר שקבוצת הרובוטיקה, ה  -  רובוטיקה
העולם. רוב התלמידים שם הם תלמידי התיכון, יש גם כמה תלמידים מהחטיבות, ואנחנו גם נסייע במימון חלק  

  - קבוצת רובוטיקה  ,  FRCמהעלויות, כדי שהם יוכלו כולם לנסוע. כמובן רק לתושבי העיר. באמת גאווה גדולה,  
הייתה לא קלה  להם    מלחמה  ומאחלים  ומפרגנים להם  וכולנו שמחים  אני שמחה  בתחרות הארצית, אבל  להם 

 הצלחה באליפות העולם.  

-בשעה טובה ומוצלחת, לפני שבוע סיימנו לחדש את מעגל התנועה בצומת הרצל  -  מקלב- מעגל תנועה הרצל 
 שככו, ועכשיו הים רגוע, אז אפשר לנסוע שם בכיף.  ,מקלב. גלי הים שאפיינו את הנסיעה שם

נהנו מהפנינג קהילתי    -  קיימות וילדות עם ההורים  קיימנו הפנינג קהילתי אביבי בסימן קיימות. עשרות ילדים 
תקינים שתרמו התושבים   וצמצום הצריכה. חפצים  חוזר  לעודד מחזור, שימוש  העירוני  הקיימות  צוות  שארגן 

שקלים וישמשו את צוות הקיימות לפעילות נוספת. הילדים גם הגיעו והפעילו דוכני    10של    נמכרו במחיר סמלי
 מכירת משחקים וספרים, והיו גם סדנת יצירה, דוכני מזון ומופע. אתם מוזמנים לעקוב. הצוות הזה זה צוות מדהים 
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לים בראש מעייניהם, והם  של תושבים אכפתיים, שנושא הקיימות, השמירה על איכות הסביבה וצמצום הנזק לאק
   עושים עבודה נהדרת בשיתוף הצוותים שלנו וצוות המתנ"ס. יישר כוח. 

זהו, יש עוד שאלות בנושא סדר היום או בנושאים שאתם רוצים הרחבה? משהו ששכחתי? הרמנו המון כוסיות 
 וזו הזדמנות להרים כוסית  בשמחה גדולה לקראת חג הפסח,  -עם הוותיקים, עם הצעירים ועם הילדים    -יין ותירוש  

זהו, יש עוד שאלות בנושא סדר היום או בנושאים שאתם רוצים הרחבה? משהו ששכחתי? הרמנו המון כוסיות 
בשמחה גדולה לקראת חג הפסח, וזו הזדמנות להרים כוסית    -עם הוותיקים, עם הצעירים ועם הילדים    -יין ותירוש  

דירקטוריון העיר יהוד מונוסון. להודות לכל העוסקים במלאכה במהלך    פה יחד איתכם, איתנו, חברי מועצת העיר, 
כל השנה, לאחל לכולם חג פסח שמח, ולמי ששומר אז גם כשר, אבל הכי חשוב שמח. מי שחוגג פה ומי שחוגג  
בחו"ל. ובריאות טובה. כמו שאני אומרת, פסח זה אומנם ניקיון של קמח ופירורי לחם, למרות שגם המצה עשויה  

אבל זה גם הזדמנות לניקיון הנפש. בימים טרופים אלו של סכסוכים, של ויכוחים ושל   - קמח, אבל ניקיון הבית מ
שנאת חינם, בואו ננצל את החג הזה לאהבת חינם, להרבות בטוב, לעשות עבור כולם בשמחה גדולה ובהתרגשות,  

אלו  בימים  אבל  ימות השנה,  בכל  זה חשוב מאוד  חינם.  גדולה. אתם    ולהרבות באהבת  היא  במיוחד. התקווה 
זוכרים, ההמנון שלנו זה התקווה, שהמגעים וההידברות ישיגו את שיתוף הפעולה ואת ההסלמה לטובת עם ישראל  

 היושב בציון.

 אמן.  שימי בונפיל:

 מי מברך?  יעלה מקליס:

 אתי.  :שימי בונפיל 

 אתי.  יעלה מקליס:

 שימי.  אתי פרץ:

 לא, נו, אתי. שימי בונפיל:

 למה? את יכולה לברך. יעלה מקליס:

 ."ברוך אתה ה' אלוהינו מלך העולם בורא פרי הגפן" אתי פרץ:

 אמן.  יעלה מקליס:

 אמן.  שימי בונפיל:

 לחודש מימונה. שמונה וחצי. 12-אני מזכיר לכם, ב גיל סימנהויז:

 מתי? באיזה תאריך? יוסי חזן:

 לחודש בשמונה וחצי. 12-ב גיל סימנהויז:

 יש שאטלים לשם? יש שאטלים? שימי בונפיל:

 שמחה?מתחם האיפה? ב יוסי חזן:

 אז מה, איך נגיע? שימי בונפיל:

 . ברגל, אתה יורד מהבית. תודה רבה."יצמן ו"באמפי ב גיל סימנהויז:

 חג שמח לכולם, תודה רבה. לחיי השמחות הבאות. יעלה מקליס:

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 

 

 

 




